
Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym,  
tj. w okresie od 30 grudnia 2022 roku do 17 lutego 2023 roku. 

 
Pani Przewodnicząca, Państwo Radni, Szanowni Sołtysi, przybyli goście: 
 
Na ostatniej XXXII Sesji która odbyła się w dniu 29 grudnia 2022 roku  podjęto 5 uchwał które wdrożono do 
realizacji. 
 
W okresie objętym sprawozdaniem wydałem  9 zarządzeń które dotyczyły: 

1. w sprawie zmian w budżecie Gminy Janowiec Kościelny na 2022 rok, 

2. zmieniające zarządzenie w sprawie planu finansowego środków z funduszu przeciwdziałania COVID19- kon-

kurs „Rosnąca odporność”, 

3. w sprawie zmiany planu finansowego środków z Funduszu Pomocy, 

4. w sprawie powołania komisji rekrutacyjnych do przeprowadzenia naboru na stanowisko skarbnika Gminy Ja-

nowiec Kościelny i Informatyka, 

5. w sprawie ustalenia terminów przeprowadzania postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniają-

cego, w tym terminów składania dokumentów na rok szkolny 2023/2024 do oddziałów przedszkolnych i klas 

pierwszych publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Janowiec Kościelny, 

6. w sprawie zmian w budżecie Gminy Janowiec Kościelny na 2023 rok (5), 

7. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2023,  

8. w sprawie zmiany planu finansowego środków z Funduszu Pomocy w 2023 (2), 

9. w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia kontroli w Środowiskowym Domu Samopomocy w Janowcu 

Kościelnym,  

10. w sprawie powołania Komisji Przetargowej do oceny spełniania przez wykonawców warunków udziału w po-

stępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego oraz badania i oceny ofert, 

11. w sprawie informacji o wykonaniu planów finansowych w 2022 r, 

12. w sprawie ogłoszenia naboru wniosków na wykonanie zadań z zakresu kultury fizycznej na terenie Gminy Ja-

nowiec Kościelny w roku 2023, 

13. w sprawie określenia formy sporządzania i przekazywania sprawozdań budżetowych i finansowych oraz obiegu 

dokumentów w jednostkach organizacyjnych Gminy Janowiec Kościelny, 

14. w sprawie ustalenia ewidencjonowania środków trwałych i pozostałych środków trwałych w jednostkach or-

ganizacyjnych Gminy Janowiec Kościelny, 

15. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących uchwalenia zmian w statutach sołectw gminy 

Janowiec Kościelny, 

 

W okresie objętym sprawozdaniem zawarłem cztery umowy i podpisałem jeden aneks. 

Umowa  EDPO Michał Cupiał Pełnienie funkcji Inspektora 

Ochrony Danych Osobowych 

(RODO) 

Obowiązuje od dnia podpisania przez obie strony 

do dnia 31.12.2023 r.  

Umowa Kancelaria Radcy Prawnego 

Kamil Filipski  

Bieżąca obsługa prawna Umowę zawiera się od dnia 01.01.2023 r. do 

31.12.2024 r.  

Umowa Szkoła Podstawowa  

Waśniewo – Grabowo 4 

13-111 Janowiec Kościelny 

Powierzenie danych 

osobowych poczty 

elektronicznej 

Umowa obowiązuje od dnia jej zawarcia przez czas 

nieokreślony 

Umowa  Centrum Funduszy UE  Opracowanie Strategii 

Rozwoju Gminy Janowiec 

Kościelny na lata 2023-2030 

Umowa obowiązuje od dnia podpisania do dnia 

wykonania przedmiotu zamówienia tj. do dnia 

30.04.2023 r.  

Aneks 

NR 2 do 

umowy 

Iterum sp. z o. o  Świadczenie usług doradztwa 

technicznego w ramach 

realizacji projektu 

zgłoszonego do konkursu 

Grantowego Cyfrowa Gmina 

Aneks obowiązuje od dnia zawarcia na czas 

określony tj. do dnia zakończenia realizacji 

Projektu lecz nie dłużej niż do 31 marca 2023 r.  

 



 
W omawianym okresie odbyłem kilkanaście spotkań, których byłem organizatorem, lub na które zostałem 
zaproszony. W skrócie Państwu je omówię:  
 
10 Stycznia Spotkanie z komendantem PSP w Nidzicy brygadierem Markiem Augustynowiczem dotyczące 
możliwości zakupu pojazdu lekkiego dla OSP Nowa Wieś Wielka. 
 
11 stycznia Uroczyste posiedzenie Zarządu Wojewódzkiego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w 
Olsztynie gdzie jestem delegatem z ramienia Zarządu Powiatowego. Spotkanie miało charakter 
podsumowujący rok pracy nowego zarządu, jednocześnie omówiono możliwości i perspektywy finansowania 
jednostek OSP w 2023 roku. 
 
12 stycznia odbyła się wizytacja Jednostek OSP z terenu naszego powiatu przez Zastępcę Komendanta 
Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Olsztynie st. bryg. Tomasza Ostrowskiego. Odwiedzono 3 
jednostki w powiecie z czego dwie z naszej gminy. Dziękuję druhom za wzorową postawę i miłe przywitanie 
gości. 
 
Również w tym dniu, wraz z panią Beatą Jóźwiak, uczestniczyłem w kolejnym spotkaniu roboczym komitetu 
powołanego do upamiętnienia na terenie miasta Mławy prof. Ryszarda Juszkiewicza. 
 
17 stycznia odbyło się posiedzenie Zarządu Ekologicznego Związku „Działdowszczyzna”, które w całości 
poświęcone było procedurom przetargowym na postępowanie dot. odbioru śmieci z terenu związku oraz 
ustalenia limitów ilościowych i kwotowych odbioru śmieci z poza związku. 
Również w tym dniu odbyła się uroczysta choinka w Szkole Podstawowej w Janowcu Kościelnym. 
 
18 Stycznia w „Wiosce Garncarskiej” w Kamionce odbyło się spotkanie dotyczące perspektywy finansowania 
usług społecznych. W spotkaniu udział wzięli również przedstawiciele GOPS w osobie Pani Kierownik 
Marzeny Radzymińskiej i Pracownika Socjalnego Pana Leszka Stryjewskiego. 
 
20 stycznia odbyło się spotkanie z przedstawicielami Firmy Deloitte, firmy która zajmuję się obsługą 
odzyskania podatku VAT dla naszej gminy. Wspólnie z Panią skarbnik omówiliśmy wszystkie inwestycje 
zaplanowane na 2023 rok, z których będzie możliwość odzyskania podatku, który zasili nam wkłady 
finansowe do kolejnych zadań 
 
Również w tym dniu podpisałem akty notarialne na sprzedaż działek pod budownictwo jednorodzinne w m. 
Powierż, następnie na zaproszenie Pana Marka Wolszczaka uczestniczyłem w uroczystym otwarciu dróg w 
m. Kozłowo – wybudowanych z Polskiego Ładu. 
 
23 stycznia spotkałem się z Panem Grzegorzem Tarkowskim Nadleśniczym Nadleśnictwa Nidzica, 
podsumowaliśmy poprzedni rok, myślę że bardzo dobrej współpracy oraz omówiono kilka zagadnień 
związanych z działaniami w roku bieżącym. 
 
26 stycznia odbyło się spotkanie z mieszkańcami m. Piotrkowo, dot. budowy drogi, spotkanie było dość 
emocjonujące i nie udało się wypracować wspólnego stanowiska, dlatego zaplanowano kolejne z udziałem 
projektanta drogi. Dodam, że droga będzie budowana w ramach I Edycji Polskiego Ładu. 
 
28 stycznia wraz z mocną ekipą pracowników samorządowych (Urząd, ŚDS, SOK) wzięliśmy udział w 
charytatywnym turnieju Piłki Siatkowej, rozgrywanego w ramach Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 
Nasza drużyna zajęła trzecie miejsce. Za udział dziękuję wszystkim zawodnikom, a w szczególności Paniom, 
które pokazały wysoką klasę i często nas zawstydzały swoją grą. 
 
1 lutego odbyły się uroczystości związane z obchodami I urodzin ŚDS w Janowcu Kościelnym. 



 
3 lutego na zaproszenie Pana starosty, wziąłem udział w cyklicznym spotkaniu włodarzy naszego powiatu, 
omówiliśmy m.in. sprawy dot. zakupu pojazdów strażackich, sprawy dot. zawiązania komitetu ufundowania 
sztandaru dla Policji. 
 
6 lutego odbyły się rozmowy kwalifikacyjne z kandydatkami na skarbnika Gminy. Był to już drugi nabór, który 
ostatecznie również został unieważniony. 
 
7 lutego odbyło się kolejne spotkanie z mieszkańcami m. Piotrkowo dot. budowy drogi gminnej, tym razem 
w spotkaniu uczestniczył również Pan Tomasz Rykowski – projektant drogi, który próbował odpowiedzieć na 
wiele pytań zebranych.  
 
8 sierpnia spotkałem się z Panią Olgą Semeniuk-Patkowską Sekretarz Stanu w Ministerstwie Rozwoju i 
Technologii, która często odwiedza nasze tereny.  
 
9-10 lutego odbyły się posiedzenia stałych komisji Rady Gminy w Janowcu Kościelnym. 
 
12 lutego na zaproszenie ks. Dariusza Sielczaka wziąłem udział w spotkaniu z Radą Parafialną gdzie 
przedstawiłem, omówiłem możliwości finansowania inwestycji na obiektach należących do parafii w tej 
sprawie odbyłem wcześniej spotkanie z Ks. Pawłem Nowosielskim z parafii w Napierkach, który również 
zainteresowany jest pozyskaniem środków z Polskiego Ładu. 
 
13 lutego spotkałem się z przedstawicielami Stowarzyszenia Ziemi Janowieckiej, które jest w stanie likwidacji. 
Omówiono możliwości przekazania muzeum pod zarządzanie Bene-Fide, Nie podjąłem w tej sprawie decyzji 
gdyż uważam że to mieszkańcy powinny się wypowiedzieć w tej sprawie, dlatego wstępnie na dzień 28 lutego 
zorganizowałem spotkanie, na którym omówimy również wiele innych spraw dot. m. Janowiec Kościelny. 
 
15 lutego wziąłem udział w dwóch spotkaniach ze Starostą Nidzickim Panem Marcinem Palińskim. Pierwsze 
poświęcone było możliwości dofinansowania pojazdu dla OSP Janowiec Kościelny – organizatorem spotkania 
byli druhowie OSP, drugie spotkanie, którego organizatorem była Pani Sołtys Krystyna Szulczak, poświęcone 
było budowie drogi powiatowej przez m. Kołaki-Siwe-Gołębie-Miąchy. W spotkaniu brali udział praktycznie 
wszyscy dorośli mieszkańcy  wymienionych miejscowości oraz zaproszeni przez sołtysa goście. 
 
16 lutego praktycznie cały dzień uczestniczyłem w konferencji poświęconej środkom unijnym dla woj. 
Warmińsko-mazurskiego na nowy okres programowania. Konferencja zorganizowana przez Marszałka 
Gustawa Marka Brzezina 
Tego dnia na zaproszenie Pana Starosty uczestniczyłem, wspólnie z pozostałymi włodarzami powiatu w 
Konwencie Starostów woj. Warmińsko-mazurskiego, który odbywał się w godzinach popołudniowych na 
nidzickim zamku. 
 
 

Dziękuję Wszystkim za uwagę 
 

Wójt Gminy Janowiec Kościelny 
Piotr Rakoczy 
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